

REORGANIZATION NEWSLETTER

BULLETIN SUR LA RÉORGANISATION

NEWSLETTER/BULLETIN 07-82

MARCH 24, 1982 / LE 24 MARS 1982

Apart from the need to keep members of the Department informed about the reorganization process as it proceeds, we have recognized that there are likely to be elements of the Canadian public interested in what we are doing, why we are doing it, and more particularly, how it will affect their specific interests. These groups include the media, specialized publications, the Ottawa diplomatic corps, certain academics, Members of Parliament, and of course, the Canadian business community. There may even be certain governments and organizations abroad interested in the new approach we are taking.

To respond to these interests at a time when the situation is continuing to evolve and precise answers to various questions are not yet available is something of a challenge, and we are now trying to work out the best way to do so.

To begin with, it was decided at an early stage that it would not be appropriate to seek to satisfy these external communications requirements by distributing widely our Reorganization Newsletter. The contents are of course unclassified, and can be drawn on as the need arises, but the Newsletter as such was designed for internal departmental purposes.

Nous étions conscients qu'en plus de devoir tenir les membres du Ministère au courant de la réorganisation au fur et à mesure de son déroulement, nous serions sans doute appelés à renseigner certains secteurs du public canadien intéressés à savoir ce que nous faisons, pourquoi nous le faisons et, plus précisément, dans quelle mesure cela toucherait leurs intérêts. On retrouve au nombre de ces secteurs les médias, les publications spécialisées, le corps diplomatique à Ottawa, certains universitaires, les membres du Parlement et, naturellement, le monde des affaires canadien. Il se peut même que certains gouvernements et certains organismes étrangers soient intéressés à la nouvelle approche que nous adoptons.

Répondre à ces besoins alors même que la situation continue d'évoluer et que nous ne disposons pas encore de réponses précises à diverses questions présente un défi. Nous cherchons donc à l'heure actuelle à trouver la meilleure façon de procéder.

Tout d'abord, il a été décidé il y a quelque temps déjà qu'il ne serait pas approprié de chercher à répondre à ces besoins extérieurs par une diffusion plus large du Bulletin. La teneur n'en est certes pas confidentielle et peut servir au besoin, mais il reste que ce document a été conçu à des fins internes.

.../2